hear beat@PLMC

Volume 1 | Issue 002 February 2025

And God is able to bless you abundantly, so that in all things at all times, having all that you need, you will abound in every good work.

2 Corinthians 9:8 (NIV)

上帝能够将各样的恩典多 多赐给你们,使你们在各 方面常常富足有余,可以 多行各样的善事。

哥林多后书9:8

PLMC CELEBRATES CHINESE NEW YEAR PLMC 庆祝新春

The Paya Lebar Methodist Church family celebrated Chinese New Year (CNY) with several events. The joyous vibe was palpable as the Living Stones Mandarin Service worshippers and choir turned out in their festive finery on Sunday 2 February. On 9 February, the Changqing seniors ministry held its annual CNY lunch that attracted over 70 participants and featured a mass lohei, games and thanksgiving to the Lord for His abundant blessings.

巴耶利峇卫理教会的大家庭通过一系列活动庆祝了农历新年。2月2日,活石华语崇拜的会众们身着节日盛装,气氛愉快热烈。2月9日长青事工为年长者举办了不一样的新春活动——同"捞鱼生"—让大家一起来欢聚共享欢乐,及感谢主赐予的丰盛祝福。通过这团聚也为年长者带来温馨,当天所出席人数共有70多位。





The Living Stones Mandarin Service choir dressed up in festive finery (top, left) to celebrate Chinese New Year. Seniors enjoyed the annual Changqing Lohei celebration, which featured a mass lohei (top, right) and fun activities.

活石华语崇拜的诗班身着节日盛装(上,左图)庆祝农历新年。长青事工举办了不一样新春庆典,活动包括 集体捞起鱼生(上,右图)和富有创意、充满乐趣的节目(下图)。

YOUNG ADULTS REUNION HOTPOT

Not to be outdone, PLMC's Young Adults gathered for a reunion hotpot dinner on February 15 at the Fellowship Hall. The event has become a cherished annual tradition since PLMC's return to on-site gatherings post the COVID-19 pandemic. Organised by the Ministry to Young Adults, the event aims to reinforce a sense of family and belonging among the Young Adult worshippers in our church, and remind them that they are part of one big community. As the saying goes, "A family that eats together stays together!"

The gathering also served as an opportunity to encourage the Young Adults to engage in the church family's activities, such as missions trips in the Year of Expansion, outreach efforts or collaborating with other cell groups.

Here's what the Young Adult cell groups shared about the event:

"The CNY hotpot is a great time to gather all the YAS together for food and fellowship. It also allows for meaningful time spent with other YAs outside your own cell group." – Samuel-Roy Supramaniam, Farmer's Market cell group

"Our cell, which is made up of younger Young Adults, are thankful to have food prepped by the older Young Adult cells. It was a meaningful time of sharing food, laughter and godly conversations around the table!" – Bernice Toh, Brains cell group







Smiles all round at the annual Young Adults Reunion Hotpot event that overflowed with feasting, fellowship and fun! Several cell groups showed up in full force, including DeLight (top), Angelspatootie (above, left) and Brains (above, right) – and they brought friends too! Praise the Lord!

PLMC STAFF RETREAT 同工退修营

The PLMC staff team headed to Bangkok, Thailand, for our annual retreat from 18 to 21 February. This being the Year of Expansion, the trip included a Missions component where we split up to bless the three Methodist churches in central Thailand, namely Rangsit Methodist Church, Thanyaburi Khlong Paed Methodist Church and SongRoiPii Methodist Preaching Point. The local pastors hosted and arranged for us to visit the homes and small businesses of new believers to encourage and pray for them. One group even went to a school run by a Buddhist temple where we shared the love of Jesus.

The Missions component was undoubtedly the highlight of the trip. We praise God for His work in and through the churches to bless and redeem souls, we thank Him for the love and hospitality of our hosts and the people we met and ask the Lord to continue to continue to bless them richly.

Pastor-in-Charge Rev Dr Kow Shih Ming also led the staff team for a time of reflection on being servant leaders, whatever our roles, so we can better serve God and each other. We thank God for His presence with us, for a good time of service and bonding. — *Geraldine Yeo, Communications Director*

PLMC 同工团队于 2 月 18 日至 21 日前往泰国曼谷,举行年度退修会。今年是教会的扩展之年,此次旅程中包括了一个宣教环节,我们分组前往泰国中部的三间卫理公会教堂——兰实卫理公会、丹雅武里八条卫理公会和宋罗皮卫理传道点——去祝福这些教会。

当地的牧师热情接待并安排我们探访新信徒的家庭和小商户,为他们祷告并给予鼓励。一个小组甚至去了由佛教寺庙经营的一所学校,在那里我们分享了耶稣的爱。宣教环节无疑是此次旅程的亮点。我们赞美神在这些教会中的作为,借着教会祝福并拯救灵魂,也感谢神赐给我们热情款待的主人和我们所遇见的弟兄姐妹,祈求神继续祝福他们。

主理牧师高时敏也带领同工团队反思作为仆人领袖的角色,无论我们担任什么职位,都能更好地服侍神和彼此。我们感谢神的同在,感谢祂赐给我们一个有意义的服侍和团契的时光。











During our annual retreat, PLMC staff visited three Methodist churches in Central Bangkok and ministered to the local pastors, staff and believers, as well as blessed the community's businesses and school.

PLMC 同工团队在我们的年度静退修营期间,拜访了曼谷中部的三间卫理公会教堂,向当地的牧师和信徒进行牧养,并祝福社区的商户和学校。

BAPTISM & MEMBERSHIP CLASS, ALPHA COURSE 洗礼及入会班, 启发课程



We thank God for our brothers and sisters who have taken the step towards a deeper commitment to the Lord and to the local church. We have 20 persons who are undergoing the Baptism & Membership class in English. Please pray for them as they prepare to be baptised and make their public confession of faith during the combined baptism service. They will also be confirmed and received into membership with another 11 brothers and sisters. We also thank God for 12 persons who have decided to make PLMC their home church and will be transferring membership here. Thank God too for the 10 people who have registered for the Baptism & Membership class in Chinese. We are excited that 18 children will also be baptised at our combined baptism service. We want to rejoice with the parents of these children and the brothers and sisters who will be joining the PLMC family.

We thank God for leading 11 persons to the English ALPHA course and nine for the Chinese course. Please pray that they will gain a better understanding of the Christian faith. For those who have yet to follow Jesus, we pray they will make that decision during the course. Do also pray for the facilitators and the participants as they learn together and as they encounter God during the Holy Spirit Weekend. — Low Kwang Meng, Discipleship & Nurture Director

我们感谢上帝,让我们的弟兄姐妹迈出了对主和本堂更深刻的委 身的一步。

我们有 20 个人准备接受洗礼,并在联合洗礼崇拜中公开承认信仰。他们也将与另外 11 名兄弟姐妹一起被接纳为会员。我们也感谢神,有 12 个人决定将 PLMC 作为他们的属灵家庭,并将把会员资格转到 PLMC。感谢神带领 10 个人报名参加华语的洗礼与会员课程。我们很高兴 18 名儿童也将在我们的联合洗礼崇拜中接受洗礼。我们希望与这些孩子的父母以及即将加入 PLMC 大家庭的兄弟姐妹一起感到高兴。

感谢神带领 11 个人参加英语的启发课程和已报名参加华语课程的九个人,祈祷他们对基督教信仰有更好的理解,也祈祷那些尚未跟随耶稣的人也能在课程中做出这样的决定。我们请您为带领启发课程的弟兄姊妹和参与者的学习以及在圣灵周末遇到上帝祷告。— 刘光明传道,门训部主任

The Combined Baptism Service will be held on Sunday 4 May, while the Confirmation Services will be on Sunday 11 May. The next Baptism & Membership Class (English and Mandarin) is scheduled from 16 August to 11 October, while the next run of the Alpha course (English and Mandarin) starts from 16 August to 27 September.

联合洗礼崇拜将于5月4日星期日举行,而入会礼则定于5月11日星期日举行。

下一期的洗礼及入会班(英语和华语)将于8月16日至10月11日举行,而下一期的启发课程(英语和华语)将于8月16日至9月27日举行。

events in

MAR 2025

SUN TUE FRI SAT MON **WED** THU Outreach – Woodleigh • Sonshine Kids • Worship & Music Retreat • Baptism & Membership (Eng & Mand, till 3 May) • ALPHA (Eng & Mand, till 29 Mar) 02 03 05 06 04 07 08 Silver Boxes Outing • Family Life: The • Companions in • Ash Wed Corporate • Disciple 1 (till 27 GYM Stretch & Tone Outreach – Significant Couple (ev Tue & Fri) Buangkok (Zones 3 & 4) Christ (ev Mon, till **Prayer Meeting** Nov) • Sonshine Kids Companions in 13 Sep) (ev 1st Wed) . GYM Line Dancing Missions Leaders Christian Believer Christ (ev Tue, till 40 Days of Prayer & (ev Mon & Thu) Training

• A Quiet Day with 13 Sep) (till 6 Oct) Fasting for the • Disciple 3 (till 21 Nations (till 19 Apr) • GYM Line Dancing Oct) the Lord retreat (ev Mon & Thu) MS Prayer Service (ev 1st Tue) WSCS Women of Witness GYM Stretch & • Silver Boxes Inside Out workshop Tone (ev Tue & Fri) 09 10 11 12 13 14 *15* Art of Marriage Retreat 13-15 Mar Outreach - St Luke's Missions Prayer Serangoon, Friends Meeting **GYM Senior Connect** Outreach - Shaw Outreach – (ev 2nd Wed) of Jesus Road Serangoon • Sonshine Kids • ALPHA (Eng & Mand, till 29 Mar) 18 19 16 17 20 21 • WSCS Outreach -• Outreach - St Marriage Preparation • Bahasa Fellowship Outreach - Shaw Outreach – Lor Lew Luke's Hougang, Course (till 26 Apr) Lian, Serangoon Road Anglican Family Missions Sonshine Kids **Preparatory Course** Centre Friends of Jesus WSCS Ministry to • Floral Outreach MS Course: Early AFC kids class (till Jun 9) Missionaries in Singapore (till Mar 25) · Jana Alayra concert 23 24 25 26 27 28 29 Outreach - Hope Jana Alayra concert • LCFC Outreach – St SCC, Shaw Road Luke's Hougang Meadow, Friends of Jesus 30 31

Note: Listing is not exhaustive

